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خبر

»رئیس جمهور« در جلسه
 چهارشنبه هیأت دولت : 

برای مهار کرونا همه نهادها 
و نیروهای مسلح پای کار بیایند

هیأت  چهارشنبه  جلسه  در  رییسی  ابراهیم  سید  آیت الله 
دولت، با تسلیت به مناسبت فرارسیدن ایام عزای حضرت 
اباعبدالله الحسین )ع( و یاران شهیدش، گفت: امیدوارم علاوه 
بر بهره مندی معنوی از این ایام، در عمل پیرو آن حضرت 
باشیم که خود امام حسین )ع( فرمود، اساس آن است که از 
ما پیروی شود. پیروی عملی از ائمه برای مردم لازم و برای 

مسئولان الزامی است.
وی در ادامه مقابله و مدیریت بیماری کرونا را مهمترین مساله 
و مشکل امروز کشور برشمرد و افزود: مهار شیوع کرونا که این 
روزها شدت یافته است، مثل همه مشکلات حاد دیگر نیازمند 
آن است که همه مسئولان به میدان بیایند و همه ظرفیت های 
کشور و امکانات در اختیار دولت گرفته تا دیگر نهادها در این 

زمینه به شکل احسن به کار گرفته شود.
رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه اگر همه ظرفیت های کشور 
برای مهار شیوع کرونا به کار گرفته نشود، خروج از وضعیت 
نامطلوب فعلی سخت خواهد بود، اظهار کرد: نکته بسیار مهم 
دیگر اقناع افکار عمومی برای مشارکت در یاری رساندن به 
دولت در این راستا است. همه کسانی که تریبون در اختیار 
دارند باید برای مردم تبیین کنند که کنترل موج اخیر شیوع 

کرونا نیازمند نقش آفرینی همگانی است.
رئیسی تصریح کرد: با احترام نسبت به همه اقداماتی که 
تاکنون برای مهار کرونا انجام شده است، اما باید به شکلی 
فعال و با شیوه هایی موثرتر تلاش کنیم تا بر مشکل فائق 

شویم.
وی با تاکید بر اینکه هیچ کس نباید خودش را از شمول 
پروتکل های بهداشتی مستثنی بداند و همه باید احساس کنند 
که اول باید خودشان دستورالعمل ها را رعایت کنند، خاطرنشان 
کرد: دولت و همه نهادهای نظام، نیروهای مسلح و همه 
بخش های دیگر باید با تمام وجود پای کار بیایند و اولویت 

اول و اصلی شان کرونا باشد.
رییس جمهوری گفت: نکته مهم دیگر توجه به خانواده ها و 
افرادی است که به هر دلیل از ناحیه شیوع کرونا دچار آسیب 
شده اند. چنانکه مقام معظم رهبری تاکید کردند نباید اجازه 
دهیم این بخش از جامعه بیش از این آسیب ببیند. دولت 

و همه بخش های دیگر نظام در این زمینه مسئولیت دارند.
رییسی با بیان اینکه بهره گیری از شیوه های ایجابی برای 
تشویق مردم به رعایت پروتکل ها قطعا اولویت دارد، اضافه 
کرد: در کنار این مسئله، باید تدابیری تمهید شود تا کسانی 
که با رعایت نکردن دستورالعمل ها به مردم و جامعه آسیب 
وارد می کنند نیز بدانند که اجرای پروتکل ها ضمانت اجرا دارد.

وی اظهار کرد: وضعیت ابتلا و قربانیان کرونا اقتضا می کند 
که اقدامات لازم برای مهار اوضاع را حتی برای یک ساعت 
هم به تاخیر نیندازیم. از آقای دکتر ظریف، وزیر امور خارجه 
می خواهم که اقدامات و پیگیری های لازم را برای تسریع و 
افزایش واردات واکسن به کشور انجام دهند و مسئولان وزارت 
بهداشت و نهادهایی مانند هلال احمر نیز حداکثر توان خود 
برای گسترش و تسریع واکسیناسیون عمومی را به کار بگیرند.

کرونا در ایران

رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح روز چهارشنبه در سخنانی 
تلویزیونی درباره وضعیت و طغیان بیماری کرونا، آن را 
مسئله اول و فوری کشور خواندند و با تأکید در خصوص 
انجام قاطع وظایف و تصمیم ها برای مقابله با بیماری، 
توصیه ها و نکاتی خطاب به مسئولان و مردم بیان کردند.

حضرت آیت الله خامنه ای، لازمه مقابله با تغییر شکل و 
جهش ویروس را به کارگیری آرایش و شیوه های دفاعیِ 
جدید و محکم خواندند و گفتند: جان باختن بیش از ۵۰۰  
تن در یک روز و داغدار شدن خانواده هایشان و همچنین 
ابتلاء دهها هزار نفر به بیماری و مشکلات درمانی آنها 
حقیقتاً بسیار دردناک است و دل هر مسلمان و هم میهنی 
از این واقعه آتش می گیرد، بنابراین برای مقابله با این وضع 

وظایفی داریم.
برای  رئیس جمهور  یک هفته ای  ضرب الاجل  ایشان 
جمع آوری پیشنهادها و تصمیم گیری درباره آنها را کاری 
خوب برشمردند و افزودند: در رأس زمان تعیین شده، جواب 
قضیه با دقت سنجیده، و برای هر اقدامِ لازم با قاطعیت 

تصمیم گیری و به آن عمل شود.
و  درمان  کادر  شدید  خستگی  همچنین  انقلاب  رهبر 
فشارهای جسمی و روحی وارد به آنها را نگرانی بزرگی 
دانستند و افزوند: از صمیم قلب از پزشکان، پرستاران و 
مجموعه های درمانی که واقعاً در حال جهاد هستند، تشکر 
می کنم اگرچه تشکر اصلی از آنِ خداوند شاکر و علیم 

است.
حضرت آیت الله خامنه ای در ادامه به بیان چند تذکر خطاب 
به مسئولان و مردم پرداختند؛ رهبر انقلاب با تأکید بر لزوم 
گسترش آزمایش های بیماریابی خاطرنشان کردند: در اوایل 
بیماری، آزمایش های بیماریابی عمومی رایج شد که کار 
خوبی بود و باید شبکه بهداشت با کمک بسیج این کار 

را انجام دهند.
آزمایش های  سنگین  هزینه های  به  اشاره  با  ایشان 
تشخیص کرونا، تأکید کردند: دولت و بیمه ها کمک کنند 
تا بیماریابی و آزمایش های تشخیص به صورت رایگان و 

وسیع در اختیار همه مردم قرار بگیرد.
حضرت آیت الله خامنه ای در توصیه بعدی به مسئولان، 

مسئله تأمین گسترده واکسن را مورد تأکید قرار دادند و 
گفتند: خوشبختانه با تولید واکسن در داخل مسیر واردات 
خارجی آن نیز هموار شد، در حالی که تا قبل از آن با 
وجود پرداخت بهای واکسن، فروشندگان خارجی بدعهدی 

می کردند.
رهبر انقلاب تأکید کردند: واکسن چه از راه واردات و چه با 
تولید داخلی باید با تلاش مضاعف و به هر شکل ممکن 

تأمین شود و در اختیار همه مردم قرار بگیرد.
بیماران  برای  دارو  تأمین  مسئله  خصوص  در  ایشان 
نیز گفتند: با وجود کمبود یا نبود دارو در داروخانه ها و 
بیمارستان ها، گفته می شود همان داروها در بازار آزاد با 
قیمت چند برابری فروخته می شود که این نشان دهنده 

مشکل در شبکه توزیع است و این مشکل باید حل شود.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به حضور جدی و قوی 
نیروهای مسلح در ماههای اولِ مقابله با بیماری، گفتند: 
نیروهای مسلح اکنون نیز مشغول هستند اما باید با همه 

توان به کمک مردم بیایند.
ایشان تصمیم گیری در خصوص تعطیلی را مسئله ای 

تخصصی و نیازمند بررسی 
کرونا خواندند  در ستاد ملی 

و افزودند: مسئولین به هر 
بدون  رسیدند  نتیجه ای 
آن  به  قاطع  و  ملاحظه 

عمل کنند.
رهبر انقلاب در بخش دیگری 

از سخنانشان خطاب به مردم، 
ناشی  را  مشکل  از  بخشی 

نکردن  رعایت  از 
مه ها  ه نا شیو

و  دانستند 
افزودند: 

م  د مر

عزیز با همان حساسیت ماههای اول، شیوه نامه ها را به طور 
کامل رعایت کنند تا جان و سلامتی خودشان و دیگران 

به خطر نیفتد.
ایشان، دو سه ماه تحمل محدودیت ها و رعایت کامل 
شیوه نامه ها را موجب فروکش کردن بیماری و تنفس کادر 
درمان دانستند و افزودند: ان شاءالله با همت دست اندرکاران، 
تا چند ماه دیگر واکسن به بهترین وجه در اختیار مردم 
قرار می گیرد و پس از آن، حتی با وجود بیماری، بحران 
و خطر مرگ ومیر و مصیبت زده شدن خانواده ها کاهش 

خواهد یافت.
مجالس  دیگر،  توصیه ای  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
را مایه برکت و  عزای حضرت سیدالشهداء علیه السلام 
جلب رحمت الهی دانستند و افزودند: ملت و کشور به 
این مجالس با برکت احتیاج دارد اما در برگزاری آنها باید 

شیوه نامه ها با کمال دقت و شدت مراعات شود.
ایشان برگزارکنندگان جلسات و آحاد شرکت کنندگان را به 
رعایت ضوابط و فاصله ها توصیه و تأکید کردند: نگذارید 
مایه طعنه  و  بیماری  مجالس حسینی موجب شیوع 

مخالفان و دشمنان شود.
رهبر انقلاب همچنین با تقدیر از نهضت مواسات و احسان 
عمومی و کمک های خیّران به مستحقان و افراد و مشاغل 
آسیب دیده، خاطرنشان کردند: این نهضت باید اوج بگیرد 
و مرکز این کار یعنی مرکز شناسایی نیازمندان آبرومند و 

کمک و همیاری مردم به آنها نیز مساجد باشد.
و  توسل  دعا،  مهم  مسئله  یادآوری  با  پایان  در  ایشان 
تضرع به درگاه پروردگار برای رفع بلا، گفتند: همه این 
توصیه ها اسبابی هستند که موفقیت آنها در گرو 
عنایت خداوند قادر و حکیم است و مجالس 
عزاداری نیز مکان و زمینه خوبی برای این 
حضرت  است،  استغفارها  و  توسلات 
آیت الله خامنه ای ابراز امیدواری کردند 
خداوند ملت ایران، مؤمنین و همه 
انسانها در سراسر جهان را از شرّ 
این بیماری خبیث و پُر مشکل 

نجات بخشد.

»رهبر معظم انقلاب اسلامی« مطرح کردند:

واکسن به هر شکل ممکن برای همه مردم تأمین شود

خبر اول

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه شهید 
مدافع حرم حاج رضا فرزانه که پیکرِ مطهرِ ایشان 

پس از شش سال در سوریه شناسایی شد، را گرامی می دارد

آیت الله سید ابراهیم رییسی رییس جمهوری دراجرای 
اصل ۱۳۳ قانون اساسی فهرست وزیران پیشنهادی را 
تقدیم مجلس شورای اسلامی کرد، اسامی وزیران اعلام 

شده به این شرح است: 

وزارت  وحیدی:  احمد  نفت/  وزارت  اوجی:  جواد 
کشور/  سید احسان خاندوزی: وزارت امور اقتصادی 
اطلاعات/  وزارت  الاسلام خطیب:  دارایی/ حجت  و 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  اسماعیلی:  مهدی  محمد 
جهاد  وزارت  ساداتی نژاد:  جواد  سید  اسلامی/ 
میراث  وزارت  ضرغامی:  الله  عزت  سید  کشاورزی/ 
فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی/  حمید سجادی: 

امین:وزارت  فاطمی  رضا  جوانان/  و  ورزش  وزارت 
رحیمی:  حسین  امین  تجارت/  و  معدن  صنعت، 
وزارت  محرابیان:  اکبر  علی  دادگستری/   وزارت 
خارجه/  امور  وزارت  امیرعبداللهیان:  حسین  نیرو/ 
حجت  پرورش/  و  آموزش  وزارت  باغ گلی:  حسین 
اجتماعی/  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  عبدالملکی: 
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  عین اللهی:  بهرام 
پزشکی/ رستم قاسمی: وزارت راه و شهرسازی/ امیر 
و  دفاع  وزارت  آشتیانی:  قرایی  محمدرضا  سرتیپ 
گل:  زلفی  علی  محمد  مسلح/  نیروهای  پشتیبانی 
زارع پور:  عیسی  فناوری/  و  تحقیقات  علوم،  وزارت 

ارتباطات و فناوری اطلاعات.

قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۴۲ هزار و ۵۴۱ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
آنها  از  نفر  در کشور شناسایی شد که ۴ هزار و ۸۶۵ 
بستری شدند، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴ 

میلیون و ۲۸۱ هزار و ۲۱۷ نفر رسید.
تا کنون سه میلیون ۶۱۸ هزار و ۲۲۴ نفر از بیماران، بهبود 

یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند، 6 هزار و ۹۳۲ 
نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت 
های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند، تا کنون ۲۶ 
میلیون و ۷۹۰ هزار و ۱۵۰ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در 
کشور انجام شده است. همچنین ۱۳ میلیون و ۸۹۳ هزار 
و ۳۱۰ نفر دُز اول واکسن کرونا و سه میلیون و ۴۰۱ هزار 

و ۴۸۷ نفر نیز دُز دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن 
های تزریق شده در کشور به ۱۷ میلیون و ۲۹۴ هزار و 
تزریق واکسن  برای  افراد واجد شرایط  دُز رسید،   ۷۹۷

حتما در سامانه salamat.gov.ir ثبت نام کنند.
 درحال حاضر ۳۳۶ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۸۴ شهر 

در وضعیت نارنجی، ۲۸ شهر در وضعیت زرد قرار دارند.

فهرست وزیران پیشنهادی »دولت سیزدهم« تقدیم مجلس شد

تعداد بهبودیافتگان کرونا به سه میلیون ۶۱۸ هزار و ۲۲۴ تن رسید

دولت

کرونا در ایران
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اجتماعی

با حکم رئیس جمهور؛
»مسعود میرکاظمی« رئیس سازمان 

برنامه و بودجه کشور شد

سید مسعود میرکاظمی با حکم رئیس جمهور به سمت 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور 
رئیس  رئیسی  ابراهیم  الاسلام سید  منصوب شد، حجت 
جمهور با صدور حکمی سید مسعود میرکاظمی را به سمت 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور 

منصوب کرد.
سید مسعود میرکاظمی، متولد ۱۳۳۹ تهران دارای مدرک 
این  از  پیش  و  است  صنایع  مهندسی  دکتری  تحصیلی 
مسئولیت هایی همچون وزیر نفت در دولت نهم و رئیس 
نماینده  دهم،  دولت  در  بازرگانی  وزیر  اپک)۲۰۱۱(،  سازمان 
تهران در مجلس نهم و رئیس کمیسیون انرژی مجلس، عضو 
هیات امنای بنیاد بهره وری موقوفات آستان قدس رضوی، 
عضو و رئیس هیات مدیره سازمان اقتصادی رضوی، رئیس 
مرکز مطالعات بنیادی انقلاب اسلامی، رئیس دانشگاه شاهد، 
رئیس مرکز مطالعات لجستیک و مدیرعاملی سازمان اتکا را 

برعهده داشته است.

»سخنگوی گمرک ایران« خبر داد:
تمام مرزهای ایران 
و افغانستان باز شد

بعد از توقفی که در فعالیت مرزهای ایران و افغانستان ایجاد 
شده بود با باز شدن مرز میلک، اکنون تمامی مرزهای بین 
دوکشور باز و مبادله کالا صورت می گیرد، از حدود یک ماه 
پیش به دلیل درگیری های داخلی در افغانستان، فعالیت 
در مرزهای ایران با این کشور در مقاطعی متوقف و مرزها 

بسته شد بود.
بعد از این به تدریج مرزها بازگشایی شد ولی مجددا در هفته 
اخیر مرز میلک در استان سیستان و بلوچستان بسته شد و 

فعالیت تجاری در آن صورت نمی گرفت.
از این  ایران-  اما تازه ترین اعلام لطیفی- سخنگوی گمرک 
و  باز شده  نیز  میلک  مرز  چهارشنبه  روز  که  دارد  حکایت 
کامیون های حاوی محموله های صادراتی از آن عبور کرده اند.
به گفته وی با بازگشایی مرز میلک، هر سه مرز رسمی ایران با 
افغانستان باز هستند و روند صادرات کالاهای ایرانی از طریق 
تجار و شرکت های حمل افغانستانی  به این کشور ادامه 
دارد،  این در حالی است که مرز ماهیرود خراسان جنوبی و 
دوغارون در خراسان رضوی نیز فعال بوده و تجارت در آنها 

ادامه دارد.

اقتصاد

ظهر روز چهارشنبه تیم های ملی کشتی آزاد و کاراته به 
همراه کادر سرپرستی با استقبال دکتر کیکاوس سعیدی 
دبیر کل کمیته ملی المپیک و مهدی علینژاد معاون 
توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان 

وارد فرودگاه بین المللی امام خمینی )ره( شدند.
و  به سی  اعزامی  کاروان  اعضای  تمامی  ترتیب  بدین 
این  با ورود  المپیکِ کشورمان  بازی های  دومین دوره 

عزیزان به تهران، به کشور بازگشته اند.
کاوران ورزشی کشورمان که 68 سهمیه گرفته بود در 
نهایت با 65 ورزشکار از اواخر تیرماه عازم توکیو شد و در 
نهایت با 3 مدال طلا، 2 نقره و 2 برنز و عنوان بیست و 

هفتمی بازی ها به کار خود در توکیو پایان داد.
سخنگوی کمیته ملی المپیک در بازگشت از توکیو به 

خبرنگار دنیای هوادار گفت:
در همان شهر توکیو جلساتی در راستای بررسی نتایج 
کاروان اعزامی به بازی های المپیک برگزار و با توجه اینکه 
کادر سرپرستی، به کشور بازگشتند این جلسه هفته آینده 

نیز برگزار می شود.
ملی  کمیته  سخنگوی  و  دبیرکل  سعیدی  کیکاوس 
ابرازدداشت: کسب 3  این مطلب  بیان  المپیک ضمن 
مدال طلا، 2 مدال نقره و 2 مدال برنز، آن هم در شرایط 
سخت کرونایی و تحریم های شدیدِ اقتصادی که اثراتی 
بر روی ورزش نیز داشته است، توانست تا حد زیادی 
انتظارت را برآورده و کام مردم عزیزمان را شیرین نماید 
و حتی می توان گفت؛ بهترین نتیجه بعد از بازی های 
المپیک لندن، باتوجه به افزایش رشته های مدال آورد 

بوده است.
وی افزود: همه مردم عزیز شاهد بودند هر وقت ورزشکاری 
از کشورمان در این بازی ها مدال می گرفت، متاسفانه 
برخی رسانه های بیگانه همسو با هم فشار زیادی بر روی 
ورزشکار و کاروان اعزامی آورده و با ترفندهای مختلف 
سعی در کمرنگ کردن افتخارات ملی پوشان کشورمان 
داشتند که متاسفانه هنوز هم برخی تحت تاثیر این فضا 
به انتشار آمار و اطلاعات ناصحیح و نادرست می پردازند.

با  کرد:  نشان  خاطر  المپیک  ملی  کمیته  سخنگوی 
توجه این که تمامی اعضای کادر سرپرستی کاروان روز 
چهارشنبه به همراه تیم های ملی کاراته و کشتی وارد 
تهران شدند ادامه جلسات بررسی نتایج کاروان اعزامی 
به بازی های المپیک توکیو هفته آینده با حضور اعضای 
کادر سرپرستی و ستاد عالی بازی ها برگزار، اطلاعات و 
آمار کاروان اعزامی و بررسی نتایج، به اطلاع  عموم مردم 
و مسئولین خواهد رسید، لذا انتظار می رود تا حصول 

نتایج نهایی این نشست ها از هر گونه اظهار نظر عجولانه 
و قضاوت های ناعادلانه که کام مردم عزیزمان را تلخ می 

کند پرهیز شود.
وی که خود از قهرمانان کاراته می باشد در پایان گفت: 
المپیک یک جریان و رودخانه جوشان و خروشان است 
که هرگز از حرکت نمی ایستد و از همان روز یک شنبه 
که مشعل المپیک توکیو خاموش شد، حرکت برای حمل 
پرچم به پاریس آغاز شد و من خدمت مردم عزیز عرض 
می کنم که هیات اجرایی کمیته المپیک که با سیستم 
انتخابات و در مسیر دموکراسی انتخاب شده اند، از امروز 
برای المپیک 3 سال بعد برنامه های خود را براساس 
گزارش فدراسیون ها آغاز خواهد کرد تا با تجارب ارزنده 

توکیو در پاریس بهترین نتایج را بگیریم.

»دبیرکل کمیته ملی المپیک« مطرح کرد: 

حرکت به سوی المپیک پاریس را در توکیو آغاز کردیم

مکث

این  نشست  نوزدهمین  در  فضلی  رحمانی  عبدالرضا 
قرارگاه که روز گذشته با حضور نمایندگان دستگاه ها 
در محل وزارت کشور برگزار شد؛ گفت: در جلسه قرارگاه، 
در اجرای دستور رئیس جمهوری محترم، جمع بندی که 
در سطح استان ها از سوی استانداران و روسای دانشگاه 
های علوم پزشکی و همچنین دستگاه های مختلف از 
عملکردشان ظرف یک و نیم سال اخیر،  ارائه شده است 
مطرح و تبادل نظر شد. همه  این موارد در جلسه شنبه 
ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا طرح و مورد بررسی 

قرار می گیرد.
وی با اشاره به اینکه مهم ترین مساله در مهار بیماری 
است،  بهداشتی  پروتکل های  رعایت حداکثری  کرونا، 
گفت: در این جلسه تاکید همه مسئولین و نمایندگان 
دستگاهها بر این بود که با جدیت بیشتری مساله رعایت 
پروتکل های بهداشتی مورد توجه قرار گیرد، پیشنهاد 
افزایش جرایم به ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا داده 
می شود و همچنین تسریع در فرآیند اعمال جرایم به 

نیروی انتظامی و دستگاههای مربوطه ابلاغ شد.
وزیر کشور در ادامه صحبت هایش به مساله پیشنهاد 
تعطیلی اشاره کرد و گفت: با توجه به طرح مجدد موضوع 
در در جلسه روز سه شنبه در محضر رئیس جمهوری 
محترم کشور، مقدمات، تهمیدات و شرایط مرتبط برای 
مؤثر شدن امر تعطیلات، مورد بحث و تبادل نظر قرار 
گرفت تا پس از ارائه به ایشان، در جلسه ستاد  تصمیم 

گیری شود.
فرمانده قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا به موضوع مهم 
دیگر یعنی کمبودها و مشکلاتی که در حوزه برخی اقلام 
دارویی در کشور مطرح است اشاره کرد و گفت: نمایندگان 
وزارت بهداشت اطمینان دادند که موضوع سرم و مساله 
کمبود برخی دیگر از داروها حل شده است، در برخی 
جاها که  مساله کمبود تجهیزات تخت در بیمارستان 
داشتیم که البته خیلی زیاد نبوده، تصریح شد که هر چه 

سریعتر حل شود.
تشکیل گروهی متشکل از نمایندگان وزارت کشور، وزارت 
بهداشت، نیروهای مسلح و سازمان برنامه بودجه از سوی 
قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا با هدف کمک و تقویت 
نیروهای فعال در امر مقابله در استان ها و شهرستان 
ها از دیگر محورهای مورد اشاره دکتر رحمانی فضلی در 
نشست   بود و در این خصوص گفت: این گروه قرار است 
به چند تا استان سرکشی و با بازدید میدانی، مشکلات و 
مسائل موجود را احصا نموده و در مرحله بعد، تصمیمات 

لازم برای حل آنها اتخاذ می شود.
وزیر کشور در بخش دیگری از صحبت هایش به ایام 
متأسفانه  گفت:  و  کرد  اشاره  محرم  اول  دهه  عزاداری 
گزارش هایی نامناسب از عدم رعایت پروتکل ها در برخی 

از مراسم های هیات ها واصل شده است.
این  در  که  کسانی  همه  از  تشکر   ضمن  افزود:  وی 
مناسبت و مناسک مذهبی رعایت کامل پروتکل ها را 
انجام می دهند اما باید توجه داشت عدم انجام رعایت 
پروتکل های بهداشتی بویژه در اماکن سرپوشیده، مساله 

کنترل بیماری را در کشور دچار اشکال می کند.
وی تاکید کرد: با توجه به شرایط جدید، طبق پیشنهاد 
جدیدی که وزارت بهداشت در جلسه   ارائه دادند، مصوب 
شد که در اماکن سربسته مراسم از امشب برگزار نشود و 
همچنین »دسته روی« در خیابان ها قطعاً ممنوع است 
و این موضوع به نماینده سازمان تبلیغات اسلامی جهت 

اجرای دقیق ابلاغ شد.
رحمانی فضلی  با بیان اینکه از همه هیات ها، مساجد و  
برگزار کنندگان  مراسم ها واقعا عاجزانه تقاضا می کنیم 
که مسائل مربوط به پروتکل های بهداشتی و ابلاغیه 
های مصوب قرارگاه و ستاد ملی را حتما مراعات کنند، 
مسئول نظارت و اجرای این تصمیم، سازمان تبلیغات و 

وزارت بهداشت است.
فرمانده قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا با درخواست از 
مردم عزیز کشورمان برای رعایت حداکثری پروتکل های 
بهداشتی، خاطرنشان کرد: برخی از مجالس در داخل خانه 
ها برگزار می شود. خواهش ما این است که مراعات این 

موضوعات انجام شود.

»وزیر کشور« خبر داد:

برگزاری مراسم عزاداری در اماکن سربسته و دسته روی در خیابان ها ممنوع شد

جامعه

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

 دوست و برادر گرامی جناب آقای مهران مرتضوی
بدینوسیله رحلت جانکاه والده محترمتان را از صمیم قلب به شما برادر عزیزم و خانواده 
محترمتان تسلیت عرض نموده و از خداوند منان برای آن سفر کرده علو درجات و برای 

پرویز تیموریشما و سایر بستگان، صبر جمیل خواستارم



4
روزنامه

پنج شنبه 21 مرداد 1400-  شماره  813

معاون امور زیربنایی و حمل و نقل شهرداری فردیس 
این شهر سرپرست  اسلامی  اعضای شورای  انتخاب  با 
شهرداری فردیس شد، بعد از آیین تحلیف دومین دوره 
هیات  و مشخص شدن  فردیس  شهر  اسلامی  شورای 
رییسه شورای شهر فردیس اعضای شورای شهر فرزین 
فردیس  شهرداری  سرپرست  بعنوان  رای  با ۹  را  فرشاد 
انتخاب کردند، فرزین فرشاد پیش از این مسوولیت معاون 

امور زیربنایی و حمل و نقل شهرداری فردیس به عهده 
داشت.

در نیمه دوم سال ۹۶ که شورای و شهرداری فردیس از 
شهرداری کرج منفک شد از آن زمان تاکنون سه شهردار 
و سه سرپرست سمت شهرداری این شهر ۵۰۰ هزار نفری 
را بر عهده داشته اند، پیش از این علی امیری  سرپرست 

شهرداری فردیس را به عهده داشت.

سرپرست شهرداری فردیس انتخاب شد

استان ها

گیلان

مصرفداروهایتقویتیبعدازتزریقواکسنکرونامشکلسازاست؟!
پژوهشگران موسسه ملی تحقیقات سلامت: تأثیر مستقیم مصرف ریزمغذی ها و ویتامین ها در افرادی که 
واکسن کووید۱۹ دریافت کرده اند، هنوز مطالعه نشده است، در مطالعات انجام شده در مورد سایر واکسن ها، 
تأثیر منفی ریزمغذی ها و ویتامین ها بر روی عملکرد واکسن گزارش نشده است و حتی برخی مطالعات نشان 
میدهد مصرف ریزمغذی ها »حتی در قالب اشکال دارویی«، تا حدودی به بهبود وضعیت ایمنی کمک میکند.

»استاندار گیلان« مطرح کرد: 
خواستار اختصاص دُز بیشتری

 از واکسن کرونا هستیم

بابایی معاون  با دکتر قاسم جان  زارع در دیدار  ارسلان 
درمان وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با قدردانی 
از تلاش های کادر درمان و حمایت های وزارت بهداشت 
گفت: گیلان از نخستین استان های درگیر با کرونا بود 
ابتدایی شیوع ویروس، در پیک های  از دو ماه  و پس 
دوم، سوم و چهارم با بیمارهای کمتری نسبت به میانگین 

استان های دیگر مواجه شد.
وی کاهش رعایت دستورالعمل ها و سرعت سرایت سویه 
کرونا  موج  افزایش  علل  عمده  از  را  بیماری  این  جدید 
افزود:  و  کرد  عنوان  استان  در  بستری شدگان  تعداد  و 
متأسفانه گیلان میان پنج استان در کمترین میزان مراعات 
دستورالعمل های بهداشتی قرار دارد که انتظار است مردم 
فهیم استان همچون دوره های گذشته مقابله با بیماری، 

همکاری های لازم را با کادر درمان داشته باشند.
استاندار گیلان پرهیز از عادی انگاری و افزایش مراقبت 
ها توسط مردم را گامی موثر برای دستیابی به سیر نزولی 
بیماری دانست و گفت: رهبر معظم انقلاب نیز در پیام 
تلویزیونی خود بر لزوم رعایت دستورالعمل ها به ویژه در 

مراسم های ایام محرم تأکید کرده اند.
زارع با اشاره به اینکه حجم فشارها بر کادر درمان بسیار 
موردنیاز  امکانات  و  تجهیزات  تقویت  لزوم  بر  بالاست، 
دانشگاه علوم پزشکی و دارو تأکید و خاطرنشان کرد: در 
بخش درمان با افزایش تخت های ICU و ویژه کرونایی، 
نیز  ونتیلاتور  و  ساز  اکسیژن  اسکن،  تی  سی  امکانات 

تقویت شده است.
معاون درمان وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی نیز 
در این دیدار با اشاره به اینکه گیلان پس از پیک اول جزء 
استان های آرام کشور از لحاظ مواجهه با کرونا بوده، گفت: 
سویه جدید بیماری کاملا متفاوت است و براین اساس 
تمامی ظرفیت ها، پای کار هستند و خوشبختانه در سطح 
کشور و استان، تخت برای پذیرش بیماران تعبیه شده و 

مردم نگرانی نداشته باشند.
برای  لاکان  سایت  راه اندازی  به  جان بابایی  قاسم  دکتر 
پذیرش بیماران اشاره و آن را طرحی الگویی برای سایر 
استان های کشور دانست و افزود: بزودی ۲۰۰ تخت جدید 
آماده  بیمارستان حشمت رشت  نیز  و  این مجموعه  در 

پذیرش بیماران کرونایی می شود.
وی با بیان اینکه شرایط بیماری به رفتارهای مردم و میزان 
مراعات دستورالعمل های بهداشتی بستگی دارد، از ارسال 
چند دستگاه اکسیژن ساز به گیلان تا هفته آتی خبر داد 
و اظهار کرد: برخی مشکلات در تأمین دارو و سرم هم 

به زودی در حال برطرف شدن است.
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر  درمان  معاون 
خواستار نظارت بر درمانگاه های شبانه روزی و پذیرش در 
تمامی درمانگاه های دولتی، نهادها و نیروهای مسلح برای 

ارائه خدمات سرپایی و تزریقات کرونایی شد.

دوره  ششمین  و  فردیس  شهر  شورای  دوره  دومین 
شورای اسلامی شهر مشکین دشت شهرستان فردیس 
فعالیت  تحلیف  آیین  برگزاری  از  پس  چهارشنبه  روز 
خود را آغاز کردند، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
فرمانداری شهرستان فردیس درآیین  تحلیف  اعضای 
زمان  اکنون  گفت:  فردیس  شهر  اسلامی  شورای 
پاسخگویی به اعتماد مردم است، اعضای شورا باید بطور 
کامل به قانون منع مداخله در معاملات شهرداری واقف 

باشند، شورای شهر تنها شورای شهرداری نیست بلکه در 
همه امور مردم در حیطه وظایفش می تواند وارد شود 
و در جهت رفع مشکلات و کمبودهای موجود در شهر با 

شور و مشورت اعضای پارلمان شهری اقدام کند.
علیرضا صیاد افزود: باید از تمام ظرفیت های اقتصادی 
و توجه به پتانسیل های ارزشمند بخش های مختلف در 

شهرستان فردیس استفاده شود.
اعضای  کارهای  مهمترین  از  یکی  داشت:  اظهار  وی 
شورای شهر فردیس  در نخستین روز آغاز کار، انتخاب 
فردی شایسته، کاردان، باتجربه و با علم مرتبط در حوزه 
شهری به عنوان شهردار بر مسند شهرداری است که این 
امر باید بدون توجه به فشارهای خارجی و تعلقات حزبی 
انجام شود تا پاسخ مناسبی به مطالبات و اعتماد مردمی 

داده شود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرمانداری شهرستان 
فردیس گفت: اعضای شورای شهر فردیس انتزاع کامل 
بدنه شهرداری فردیس از کرج را  در برنامه کاری خود 

قرار دهند.
همچنین  هیات رییسه اصلی شورای  اسلامی شهر 
فردیس  انتخاب شدند، حمید یعقوبی با پنج رای از کل 

۹ رای شورا  به عنوان رییس ، علی عبدلی با پنج رای 
نایب رییس شورا، ملیحه اکبری با ۹ رای منشی شورا و 
بهنام فخری با ۹ رای به عنوان سخنگوی شورای شهر 

فردیس انتخاب شدند.
در آیین آغاز به کار ششمین دوره شورای شهر مشکین 
امور عمرانی  ریزی و هماهنگی  برنامه  ؛معاون  دشت 
فرمانداری شهرستان فردیس  گفت:  هدف از تشکیل 
شوراهای اسلامی شرکت دادن مردم در اداره امور است.

و  و همفکری  ، همدلی  تفاهم   : افزود  پرویزی  بهزاد 
همراهی با مجموعه اداری شهر و شهرستان و تلاش 
اعضای  کار  در دستور  باید  ارتقای جایگاه شورا  جهت 

شورای جدید مشکین دشت قرار گیرد.
در پایان جلسه نیز پس از رای گیری  داود اسد پناه با 
هفت رای  از مجموع کل هفت عضو به عنوان رییس و 
سخنگوی شورا، مهدی نیک مرام با هفت رای به عنوان 
نایب رییس شورا، محمود دژکام با هفت رای به عنوان 
خزانه دار شورا، فرشاد فیض الهی به عنوان دبیر شورا و  
احمد کریمی پور و علی آزادی نیز به عنوان نمایندگان 
شورای شهر مشکین دشت در شورای شهرستان انتخاب 

شدند.

دوره جدید شوراهای اسلامی شهرستان های فردیس و مشکین دشت آغاز به کار کردند

فرماندار شهرستان فردیس از ابطال رأی و حذف سه 
نفر در شورای شهر فردیس و سه نفر در شورای شهر 
روز  گفت:  اینانلو  ابوالفضل  داد،  خبر  دشت  مشکین 
چهارشنبه ۲۰ مرداد مراسم تحلیف اعضای شورای شهر 
اعضای شورای شهر  فرمانداری فردیس و  در  فردیس 
مشکین دشت در ساختمان شورای اسلامی این شهر 

برگزار شد.
وی با اشاره به اینکه تخلفات انتخابات این دو شهر توسط 

هیئت مرکزی نظارت مورد بررسی قرار گرفت، افزود: با 
تصمیم هیئت مرکزی نظارت، آراء سه نفر از شورای شهر 
فردیس و سه نفر از شورای شهر مشکین دشت باطل و این 
شش نفر از لیست منتخبین حذف و نفرات بعد به ترتیب 

آرا جایگزین شدند.
اینانلو خاطرنشان کرد: به این ترتیب ۹ نفر به عنوان اعضای 
اصلی شورای شهر فردیس و هفت نفر هم به عنوان اعضای 

اصلی شورای شهر مشکین دشت معرفی شدند.

»فرماندار شهرستان فردیس« خبر داد:

آراء شش منتخب شورای شهرهای فردیس و مشکین دشت باطل شد

البرز

سالار قاسمی درآیین تجلیل از رتبه های برتر کنکور سراسری 
و المپیاد جهانی ریاضی که در سالن آموزش و پرورش البرز 
برگزار شد، اظهارداشت: دانش آموزان البرز در کنکور امسال 
توانستند ۶۰۰ رتبه زیر ۱۰۰۰ را در کنار ۵ رتبه تک رقمی کنکور 

کسب کنند.

وی با اشاره به اینکه بیشتر رتبه های کنکور این استان دو 
رقمی و سه رقمی است، خاطرنشان کرد: برنامه   به صورت 
نمادین برگزار شد و همزمان با آغاز سال تحصیلی جدید در 
برنامه و فضایی مناسب از دانش آموزان برترکنکور در البرز 

تجلیل خواهد شد.

وی تصریح کرد: دانش آموزان البرز هر سال در المپیادها و 
کنکور برای البرز مدال و نقره کسب می کنند که این مهم 
نشان از هدف گذاری دانش آموزان و تلاش معلمان برای 

رشد و پرورش استعدادهای دانش آموزان دارد.
قاسمی با اشاره به فرمایش حضرت علی )ع( که علم سلطان 
است و هرکسی آن را به دست بیاورد، برتراست،اضافه کرد: 
امیدواریم در ایران کوچک شاهد رشد دانش آموزان در عرصه 
های مختلف از جمله علمی، ورزشی، فرهنگی و هنری 
باشیم. وی ادامه داد: دانش آموزی از استان البرز مدال نقره 
جهان و یا دانش آموزانی که رتبه تک رقمی کنکور به دست 

می آورند که افتخارآفرینی آنان بسیار ارزشمند است.
مدیرکل آموزش و پرورش البرزتاکید کرد: استان البرز معلمان 
و دانش آموزان توانمند و تلاشگری دارد که باید از این 
ظرفیت برای ارتقاء شاخص های کیفی تعلیم و تربیت بهره 

گرفت.

»مدیرکل آموزش و پرورش« خبر داد: 

البرز در کنکور رتبه هفتم کشوری را دارد
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فرهنگی

کارگردان دو فیلم تحسین شده »متری شیش ونیم« و 
»ابد و یک روز« پیش تولید فیلم سینمایی »برادران لیلا« 
را آغاز کرد، پروژه سینمایی برادران لیلا به تهیه کنندگی 
سعید روستایی و جواد نوروزبیگی ساخته می شود و 
طی روزهای آینده اسامی بازیگران و عوامل فیلم اعلام 

می شود.
روستایی ساخت دو فیلم پرفروش و موفق ابد و یک روز 

و متری شیش و نیم را در کارنامه دارد. فیلم هایی که در 
کنار اکران و جوایز داخلی در نمایش های جهانی هم مورد 
توجه قرار گرفتند از جمله می توان به اکران این روزهای 
»متری شیش و نیم« در فرانسه اشاره کرد که با واکنش 
مثبت منتقدان این کشور همراه شده است، برادران لیلا 
یک درام اجتماعی است و طی هفته های آینده در تهران 

کلید می خورد.

فیلم کوتاه »رآی« به کارگردانی سپیده برنجی به بخش 
آثار کوتاه داستانی چهاردهمین دوره جشنواره  رسمی 
بین المللی فیلم »ایسلانتیا سینه فروم« در اسپانیا راه 
یافت، جشنواره بین المللی فیلم »ایسلانتیا سینه فروم« 
 Festival Internacional de Cine Bajo la Luna -(
Islantilla Cinefórum( رویدادی بین المللی است که هر 
سال  در تیر و مرداد )ژوئیه و اوت( در شهر اوئلوا در 
اسپانیا برگزار می شود و طیف وسیعی از آثار کوتاه و بلند 
را در بخش  رقابتی و جنبی برای مخاطبان به نمایش 
می گذارد. چهاردهمین دوره  این جشنواره دوازده تیرماه 
)سه ژوئیه( آغاز به کار کرد و تا شش شهریور )۲۸ اوت( 

ادامه خواهد یافت. 
طبق اعلام رسمی جشنواره، در بخش مسابقه دوازده 
فیلم بلند و صد فیلم کوتاه به نمایش درمی آید، این 
جشنواره به »زیر نور ماه«  معروف است و آثار برگزیده 
را در محیطی روباز در مرکز فرهنگی »ایسلانتیا« برای 

مخاطبان به نمایش می گذرد.
فیلم کوتاه رآی به کارگردانی سپیده برنجی، بیست و 
یکم مرداد )برابر با ۱۲ اوت( در بخش رقابتی آثار کوتاه 
جشنواره بین المللی »ایسلانتیا سینه فروم« به نمایش 

درمی آید و برای جوایز اصلی جشنواره در این بخش به 
رقابت می پردازد. 

و دوستانش  رایا  برنجی،  کارگردانی سپیده  به  رآی  در 
در مدرسه آشوب به پا می کنند. در همین حال، رایا با 
وجدان خود دست و پنجه نرم می کند و می کوشد خود 
و ارزش هایش را در پدر و مادرش پیدا کند. رایا که ایمان 
دارد همیشه راه حلی وجود دارد، قصد دارد در برابر مانعی 
که مقابلش قد علم کرده، دست به انتخاب بزند. آیا باید 
دست به دامن جادو شود یا با این موانع چشم در چشم 

شود؟ 
مسابقه ی  بخش  در  »رآی«  جهانی  حضور  نخستین 
بخش  در  و  بود  زلین  فیلم  دوره جشنواره  شصتمین 
مسابقه جشنواره های شاخصی از جمله چهل و نهمین 
دوره جشنواره دانشجویی »Sehsüchte« در آلمان، سی 
و هشتمین دوره جشنواره فیلم های کودک و نوجوان 
»اله کینو« در لهستان، و بیست و پنجمین دوره جشنواره 
»اشلینگل« در آلمان، بیست و دومین دوره جشنواره زنان 
سئول در کره جنوبی به نمایش درآمده است.  این فیلم 
به تازگی بخش »مروری بر سینمای ایران« در نوزدهمین 
به  ایتالیا  در  گلوبال«  »ایسکیا  جهانی  جشنواره  دوره 

نمایش درآمده است
نیلوفر  فتحی،  دلارام  نعیمی،  پیمان  زاده،  قاسم  رایا 
فیلم  این  بازیگران  آزادی  ری را  رستگار،  باران  صدری، 
»شمید  برعهده  رآی  بین المللی  پخش  هستند،  کوتاه 

فیلم« است. 
سیزدهمین دوره جشنواره بین المللی »ایسلانتیا سینه 
 Festival Internacional de Cine( فروم« - زیر نور ماه
Bajo la Luna - Islantilla Cinefórum( در این دوره با 
رعایت اصول بهداشتی از ۱۲ تیر تا ۶ شهریور )۳ ژوئیه 

- ۲۸ اوت( به صورت رویداد حضوری برگزار می شود.

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در بازدید 
از نمایشگاه تخصصی فیروزه کوبی و قلم زنی روی مس، 
تابلوی »قلم زنی با تلفیق فیروزه« را که برای اولین بار 
ایران تولید شده، رونمایی کرد، علی اصغر مونسان  در 
با حضور در نمایشگاه تخصصی فیروزه کوبی و قلم زنی 
روی مس محبوب در محل گالری استاد انتظامی، از 
آثار صنایع دستی و دست  ساخته های محبوبه السادات 
حسین زاده و محمدمهدی اسماعیلی میبدی از هنرمندان 

استان یزد بازدید کرد.
وزیر میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در بازدید 
از این نمایشگاه بر حمایت از هنرمندان صنایع دستی 
تأکید کرد و با اشاره به حضور بانوان هنرمند و فعال در 
رشته های مختلف صنایع دستی، فعالیت آنان را تلفیقی 

از هنر و ذوق و استعداد دانست.
مونسان در بازدید از بخش های مختلف این نمایشگاه 
و گالری استاد عزت الله انتظامی، با گرامیداشت یاد این 
هنرمند و بازیگر فقید سینمای ایران بر حمایت از هنر و 

فرهنگ از سوی تمام دستگاه ها تأکید کرد.
وزیر میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی همچنین 
در حاشیه بازدید از این نمایشگاه، تابلوی قلم زنی با تلفیق 
فیروزه را که برای اولین بار در ایران تولید شده است، 
رونمایی کرد. فیروزه به کار رفته در این تابلو سنگ معدنی 
فیروزه است و طرح کلی آن ترمه است. طرحی که در 
وسط تابلو به کار رفته نیز کاشی مسجد جامع یزد است و 
این تابلو به صورت مشترک توسط این دو هنرمند یزدی 

ساخته شده است.

کارگردان متری شیش ونیم، »برادران لیلا« را می سازد

»رآی« زیر نور ماه »ایسلانتیا سینه فروم« اسپانیا می درخشد

وزیر میراث فرهنگی اولین تابلوی»قلم زنی با تلفیق فیروزه« را رونمایی کرد

سینمای ایران

واکسنداخلبینیویروسکرونارادرنطفهخفهمیکند!
می دهد،  نشان  کرونا  ویروس  درخصوص  دانشمندان  تحقیقات 
واکسن داخل بینی ممکن است گسترش ویروس کرونا را در بدن در 

همان جایی که شروع می شود، مسدود کند.

فیلمسازهای زن به نشان افتخاری 
جانی دپ اعتراض کردند

بعد از انتخاب شدن جانی دپ برای دریافت جایزه افتخاری 
سینمایی  رویداد  مهمترین  سباستین،  سن  جشنواره 
اسپانیا، گروهی از اعضای انجمن فیلمسازان زن در این 
کشور اعتراض خود را نسبت به این تصمیم اعلام کردند، 
آسوشیتدپرس گزارش داد که این فیلمسازهای زن معتقد 
هستند دادن پرافتخارترین جایزه جشنواره سن سباستین به 
جانی دپ بعد از آنکه خشونت خانگی او با همسر سابقش 
مورد تأیید دادگاه انگلیسی قرار گرفته، باعث بدنام شدن 

جشنواره خواهد شد.

ادریس البا در انیمیشن »سونیک 
خارپشت« صداپیشگی می کند

نقش آفرینی  خارپشت«  »سونیک  ادامه  در  البا  ادریس 
می کند، این بازیگر فاش کرده که در دنباله فیلم »سونیک« 
صدای »کناکلز« یا »بند انگشت« خواهد بود و نقش او تنها 
صداپیشگی خود وی را به دنبال دارد و نیازی به تکنولوژی 
دیجیتال برای بازآفرینی صدا نیست. این بازیگر با انتشار 
تصاویری از انگشتان دست مشت شده در شرح عکس از 

»بزن بزن« خبر داد.

خانه شیشه ای، عطرهای خالی
 و فاتحان اروند

امیر جعفری در فیلم سینمایی خانه شیشه ای به کارگردانی 
امیر پورکیان نقش آفرینی کرده است و نخستین تصویر از 
حضور او به عنوان یکی از نقش های اصلی فیلم منتشر 
بهاره کیان افشار و شهاب  این خبر حضور  از  شد، پیش 
مظفری در این فیلم رسانه ای شده بود، طراح گریم این 
فیلم محمدرضا گل افشار و عکاس احمدرضا شجاعی است، 
خانه شیشه ای با محوریت فعالیت پاپاراتزی ها، روایتی از 
پشت پرده زندگی شخصی سلبریتی ها را به تصویر خواهد 
کشید. تهیه کنندگی این فیلم را سیدامیر سیدزاده بر عهده 
دارد. سرمایه گذار پروژه یوسف بناساز و مدیر فیلمبرداری 

حسن اصلانی است.
پروانه ساخت فیلم سینمایی فاتحان اروند به تهیه کنندگی 
سید ابراهیم عامریان و کارگردانی فرهاد فداکار صادر شد، 
به زودی پیش تولید این فیلم سینمایی با انتخاب عوامل 
و بازیگران در استان کرمان آغاز می شود، فاتحان اروند با 
موضوع دفاع مقدس، به بخشی از دلاوری ها و رشادت 
های غواصان کرمانی به فرماندهی شهید حاج احمد امینی، 

در دوران جنگ تحمیلی می پردازد.
به  خالی  عطرهای  به  پیوستن  با  بازیگر  رئیسی  نیما 
بابایی،  مجید  کنندگی  تهیه  و  رهنما  بهاره  کارگردانی 
از توقف  بهاره رهنما پس  نیوشا ضیغمی شد،  هم بازی 
سریال خانگی دختران صفویه، فیلمنامه عطرهای خالی 
را با مشاوره شادمهر راستین نوشت تا این اثر به مرحله 

ساخت برسد.
رهنما بازیگری، کارگردانی و تهیه کنندگی را تجربه کرده 
آثار  از  مامان  کن  صدام  مستند  ساخت  جمله  از  است 
اوست، وی درباره اولین فیلم بلند خود گفته که پس از 
توقف پروژه دختران صفویه برای همان شخصیت ها، فیلم 
نامه عطرهای خالی را نوشتم و فیلمبرداری را شروع کردیم.
نادری،  فریبا  بهاره رهنما،  رییسی،  نیما  نیوشا ضیغمی، 
افسانه چهره آزاد، بهناز یادگاری، مرضیه اکبر نژاد، غزاله 
عبد الهی، فرشاد خدامی، محسن مالجو، بهمن عابدینی، 
زهرا محمد زاده، پارمیس جلالی، تینا ترابی، رها محمودی 
فرد، ایلیا عسگری از بازیگرانی هستند که در عطرهای خالی 

مقابل دوربین قرار گرفتند.

جهان سینما

سوژه

با  صمیمانه  گفتگوهای  سلسله  از  گفت وگو  ششمین 
فرهیختگان خاک و آب کشور با پرسمان؛ »ایران، موضوع 
از باستان تاکنون« با حضور آقای »کرامت یزدانی«  آب 
پژوهشگر تاریخ و فرهنگ، نویسنده، گوینده که در زمینه 
های متعددی فعالیت داشته و غالب آثار او کار هایی بین 

رشته ای است، برگزار می شود.  
بخشی از فعالیت های ایشان در رابطه با موضوع آب عبارت 
مردم  فرهنگ  فرهنگ،  بر  قنات  متقابل  تاثیر  از:  است 

ایران در نگهداری قنوات، تاریخچه آب در یزد، خشت و 
آفتاب، پژوهش در زمینه تاریخ، نقش وقف نامه ها در 
دولت  قنات  مونوگرافی  یزد،  آباد  دولت  قنات  نگهداری 
آباد یزد و...  نمایشنامه نویسی بر اساس فرهنگ بومی با 
نمایشنامه های کاریزما راه  یافته به جشنواره فجر، نمایش 
عروسی قنات اجرا شده در نشست نمایندگان ۵۰ کشور بهره 

بردار از روش های سنتی استحصال آب و ... «        
شامگاه آدینه ۲۲ مرداد ۱۴۰۰ ساعت ۲۱

با حضور پژوهشگر تاریخ و فرهنگ؛

هفدهمین »کنگره علوم خاک ایران« و چهارمین
 »همایش ملی مدیریت آب در مزرعه« برگزار می شود

فرهنگ 

میراث فرهنگی 
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ورزشی
»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »آیدین نیکخواه بهرامی« 

-بازیکن اسبق تیم ملی بسکتبال- را گرامی می دارد

کوتاه از مستطیل سبز

آماده سازی با اردوی برون مرزی؛ 
تصمیم ویژه فدراسیون

 برای فوتبال زنان
فدراسیون فوتبال در ادامه برنامه آماده سازی تیم ملی فوتبال 
زنان، یک اردوی برون مرزی را در دستور کار قرار داده است، 
با دعوت مریم ایراندوست از 31 بازیکن برای حضور در اردوی 
تیم ملی فوتبال زنان، آن ها از روز سه شنبه کار خود را در مرکز 
ملی فوتبال آغاز کرده اند و زیرنظر کادرفنی، آخرین دستورات 
تاکتیکی در فاصله یک ماه تا برگزاری مسابقات مقدماتی جام 

ملت های آسیا را مرور می کنند.
تم ملی فوتبال زنان ایران اواخر شهریورماه باید در گروه G مرحله 
مقدماتی جام ملت های آسیا با تیم های بنگلادش و اردن 
مسابقه بدهد و در صورت پیروزی مقابل رقبای خود می تواند 
برای اولین بار در تاریخ فوتبال ملی زنان ایران، به جام ملت های 
آسیا صعود کند؛ مسابقاتی که براساس برنامه ریزی قرار است 

بهمن ماه سال جاری به میزبانی کشور هند برگزار شود.
قرار بود بنگلادش میزبانی گروه ایران را در مرحله مقدماتی 
برعهده داشته باشد، اما شرایط بد کرونایی و البته آب و هوایی 
بنگلادش در اواخر شهریورماه باعث شد تا کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، میزبانی کشور بنگلادش را تعلیق و کشور ازبکستان 
-به عنوان یک میزبان   G به عنوان میزبان جدید گروه را 
بی طرف- معرفی نماید. حالا با رایزنی های فدراسیون فوتبال 
قرار است پس از اتمام اردوی 12 روزه ملی پوشان فوتبال زنان 
در مرکز ملی فوتبال که تا اواخر مردادماه در جریان خواهد بود، 
آن ها سفری به تاشکند ازبکستان داشته باشند و در دیداری 
دوستانه مقابل تیم ملی فوتبال زنان ازبکستان، آمادگی خود 
را محک بزنند تا هم به لحاظ فنی شرایط شاگردان ایراندوست 
محک زده شود و هم این که آن ها بتوانند خود را با شرایط آب 

و هوایی تاشکند بهتر وفق دهند.

تارتار سرمربی ذوب آهن شد
مهدی تارتار که در فصل گذشته لیگ برتر با پیکان تهران 
نتایج خوبی گرفت و موفق شد تیمی که معمولا در کورس 
سقوط به دسته اول بود را به رتبه هفتمی برساند، در لیگ 

بیست و یکم هدایت ذوب آهن را برعهده خواهد داشت.
تارتار که از پیکان نیز پیشنهاد تمدید همکاری را دریافت 
کرده بود، با پیشنهاد بهتر ذوبی ها مواجه شد و طی روزهای 
گذشته مذاکراتی را با مسئولان باشگاه اصفهانی انجام داد. 
این مربی روز گذشته به اصفهان سفر کرد و  مذاکرات 
نهایی اش را با مسئولان ذوب آهن برگزار کرد و با انجام 

توافقات آخر قراردادش را به امضا رساند.

دستیار گل محمدی
 در یک صورت می ماند

در حالی که بلافاصله پس از قهرمانی پرسپولیس در لیگ بیستم 
زمزمه هایی مبنی بر جدایی حمید مطهری از پرسپولیس شنیده 
شد و خود او هم در مصاحبه ای اعلام کرد آماده پذیرفتن چالش 
سرمربیگری است اما هنوز جدایی او قطعی نشده است. در این 
بین زمزمه هایی مبنی بر حضور مطهری در چند تیم لیگ برتری 
و حتی سایپای دسته اولی به گوش می رسد اما تمایل مطهری 
به ادامه همکاری با پرسپولیس است، البته به شرطی که مبلغ 
قرارداد او به میزان قابل توجهی افزایش پیدا کند. مطهری به 
خوبی می داند به نفع باشگاه نیست که او را از دست بدهد چرا 
که در صورت جدایی او به واسطه خواسته های مالی، مدیران 
باشگاه با انتقادهای تند و تیز یحیی گل محمدی مواجه خواهند 
شد و از حملات مجازی نیز در امان نخواهند ماند. به نوعی او 
درخواست افزایش رقم قرارداد خود را در بهترین شرایط اعلام کرده 
و بسیار بعید است باشگاه با این موضوع مخالفت کند. برهمین 
اساس درصورت افزایش رقم قرارداد مطهری به کار خودش در 
پرسپولیس ادامه خواهد داد و قید حضور در تیم های دیگر و 

تجربه چالش جدید را خواهد زد.

حمید سجادی قهرمان سابق دوومیدانی و معاون پیشین 
سازمان تربیت بدنی به عنوان وزیر پیشنهادی ورزش و 
جوانان به مجلس معرفی شد، حجت الاسلام ابراهیم 
رئیسی رئیس جمهوری کشورمان، حمید سجادی را به 
عنوان وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان به مجلس معرفی 
کرد؛ قهرمان سال های دور دوومیدانی کشور که سابقه 

مدیریتی و دانشگاهی را نیز در کارنامه دارد.

با توجه به معرفی وزیر جدید نگاهی به سوابق حمید 
سجادی می اندازیم:

مدال های رنگارنگ و ثبت رکوردهای متعدد 

سجادی دونده سابق دوهای استقامت و مدیر کنونی 
ورزشی است که موفق ترین دونده استقامتی تاریخ ایران 
محسوب می شود. وی در دوران فعالیت حرفه ای خود 
به عنوان یک ورزشکار، توانسته تقریبا تمامی رکوردهای 
دوی نیمه استقامت و استقامت کشورمان را در اختیار 

داشته باشد.
وی چندین مدال رنگارنگ در مسابقات قهرمانی آسیا و 
بازی های آسیایی را در کارنامه دارد که می توان به مدال 

طلای ۳ هزار متر با مانع سال ۱۹۹۱ اشاره کرد.
وزیر پیشنهادی مجلس همچنین چهار مدال برنز قهرمانی 
آسیا و یک مدال نقره بازی های آسیایی ۱۹۹۸ بانکوک 
را کسب کرده است. مدال نقره وی در بازی های آسیایی 
در حالی به دست آمد که سجادی اواسط مسابقه هنگام 
پرش از روی یکی از موانع به زمین افتاده بود اما در 
ادامه توانست عقب ماندگی خود را جبران کند. سجادی 
سابقه رقابت در المپیک ۱۹۹۲ بارسلون و ۱۹۹۶ آتلانتا را 

در کارنامه دارد.

از حذف توسط دولت اصلاحات تا معاونت
 در دولت اصولگرا 

مدیر  یک  عنوان  به  خود  فعالیت  طول  در  سجادی 
ورزشی، به عنوان شخصی اصولگرا و وابسته به طیف 
انقلاب شناخته می شد. وی پس از ورزش قهرمانی و 
موفقیت در آن، وارد دانشگاه شد و موفق شد تا تربیت 
بدنی را  به صورت دانشگاهی ادامه داده و به درجه 
اکنون عضو هیات علمی  دکتری رسد. سجادی هم 
دانشگاهیان  طیف  زمره  در  و  اسلامی  آزاد  دانشگاه 

ارزشی است.
وی در دوران اصلاحات برای ریاست فدراسیون دوومیدانی 
کاندید شد که فضای سیاسی آن دوران اجازه پیروزی را 
به وی که شخصی ارزشی و اصولگرا به شمار می رفت، 
نداد اما در دوره ریاست جمهوری محمود احمدی نژاد به 

عنوان وزیر پیشنهادی به مجلس معرفی شد.
وی در انتخابات سال ۱۳۸۲ کاندیدای ریاست فدراسیونی 
شده بود که خود پرافتخارترین ورزشکارش بود اما سازمان 
تربیت بدنی در آن زمان به عنوان متولی کار با ریاست 
محسن مهرعلیزاده حمایتی از سجادی نکرد و حتی در 
مسیر وی اختلالاتی ایجاد کرد تا این اتفاق برای این 
ورزش نیفتد. در همان دوره، انتقادات زیادی به این رفتار 
دولت وقت شد که اجازه فعالیت قهرمانی مانند سجادی 
را در فدراسیون تخصصی اش نداده و با وی برخوردی 
سیاسی داشته است. در ادامه، سجادی در سال ۸۷ حکم 
اما حضورش  کرد  دریافت  را  سایپا  باشگاه  مدیرعاملی 

چندان طولانی نشد و به ساختمان خیابان سئول رفت.
از سال ۸۸ به عنوان معاون قهرمانی مشغول به  وی 
خدمت شد و در سال ۱۳۹۰ از سوی محمود احمدی نژاد 
به عنوان وزیر برای وزارت تازه تاسیس ورزش و جوانان 
معرفی شد اما نتوانست رای موافق آن مجلس را بگیرد. 
سجادی با فاصله ای بسیار اندک از راهیابی به ساختمان 

خیابان سئول بازماند.

سرانجام ورزش به ورزشی ها می رسد؟

حالا وی برای دومین بار و این بار از سوی حجت الاسلام 
ابراهیم رئیسی به عنوان وزیر ورزش و جوانان به مجلس 
معرفی شده است. در واقع، رئیس جمهوری منتخب به 
وعده خود در انتخاب یک وزیر ورزشکار و متخصص عمل 
کرد تا اتفاقی جدید را رقم بزند. اکنون باید دید مجلس 
شورای اسلامی چه می کند و حضور اولین وزیر ورزشکار 
ورزش و جوانان را موجب می شود. این اتفاق، می تواند 
این مجلس را در تاریخ ماندگار کند که چنین امکانی را 

برای نخستین بار فراهم کرد.

»حمید سجادی« گزینه پیشنهادی دولت؛

وزیر پیشنهادی وزارت ورزش و جوانان کیست؟

حرکت های  دچار  که  است  وقت  خیلی  ما  فوتبال 
که  بینیم  می  حالا  و  شده  عوام فریبانه  و  ظاهری 
از امید و آرزو شسته و فردا  خوش باورها نیز دست 
از امروز می دانند، روزگاری در همان  را شکست بارتر 
زندگی و فوتبال سنتی ما، بودند عاشقان و دلسوزانی 
که با تمام وجود سعی بر آن داشتند تا هر گامی از 
طریق آموزش و پرورش قابل قبول و منطقی برداشته 
شود و فارغ از هر تظاهر و خودنمایی، همه هستی 

خود را به پای شاگردان می ریختند. 
در آن دوران، با کمترین امکانات، تاسیسات و تبلیغات 
راستین،  مردانی  دل  خون  اما  نداشت،  وجود  فعلی 
پاکباخته و مخلص در کار بود تا از هیچ، همه چیز را 
بسازند، گذری به بی سر و صدایی آن روزگار و تبلیغات 
پردامنه و وسیع حال، گویای آن است که به راستی از 

عمل فاصله گرفته و به حرف رسیده ایم.

بساط موجود نه تنها حکایت از ناهماهنگی و آشفتگی 
و  ضد  اظهارنظرهای  و  برخوردها  در  که  دارد،  فوتبال 
نقیض چشمگیر است و هر کس با توجه به سلیقه 
و  مسائل  با  گروهی،  احتمالا  و  فردی  وابستگی  و 

معضلات فوتبال سر و کار دارد.
چنین اوضاع قمر در عقربی، باعث شده، تا هر نقد و 
تخصص سالم و بی طرفانه نیز به حساب دراز کردن و 
دشمنی این و مطرح شدن آن گذاشته شود که در این 
رهگذر، شمار نادان دوستان نیز روز به روز فزونی یافته 
و تاسف بار آن است که اغلب متولیان و مسئولین 

ورزش و فوتبال به سوی اینان سر می کشند.
به این ترتیب در شرایط موجود، حرف حساب کمتر 

خریدار دارد و معمولا چنین است که چنانچه پرسشی 
آن  پاسخ  گردد،  عنوان  جا  یک  در  مسئول  یک  برای 
را باید در جایی دیگر شنید و خواند، که به هر حال، 
شماری از رسانه ها را وابسته به سازمان و مسئولین 
نشان می دهند و تعدادی را در زمره مخالفان بی چون 
و چرای قرار داده است، حاصل این واقعیت آن است 
که تایید و تکذیب هر موردی با ارزش چندانی همراه 
نباشد و اعتبار و اعتقاد به رسانه های ورزشی کمرنگ و 
شاید هم بیرنگ شود، با این اوصاف امیدواریم، وزیر 
ورزش در دولت سیزدهم، از آن پاکباخته های خدمت 
باشد و اهل عمل، نه مانند جناب سلطانی فر که ورزش 

مملکت را به نابودی کشاند.

فوتبال تو خالی تر از همیشه؛

در آرزویِ روی کار آمدن یک »خدمتگزار«!

یادداشت

جست و جو

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار
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من هیچ وقت به دنبال منافع شخصی در فوتسال نبودم. خدای بزرگ اینقدر به من سرمایه داده که نیازی ندارم که  از میز و صندلی قدرت 
درآمدی کسب کنم،  اگر آقایان مدعی هستند که در بحث فوتسال پایه کار شده جواب دهند؛ کدام پایه؟ تیم نوجوانان، جوانان ،زیر 20 
سال  و... کجا هستند و چه فعالیتی دارند؟ چرا قبول نداریم که نسل فوتسال ایران در حال نابودی است.، در حال حاضر در تیم ملی بهترین 

بازیکنان را در سطح آسیا و حتی جهان داریم آیا بعد از اینکه فوتسال این عزیزان به اتمام رسید ما بازیکنی را برای جایگزینی آنها داریم؟

۴ گزینه برای هدایت تیم ملی کشتی آزاد از سوی فدراسیون 
کشتی مشخص شده اند، تیم ملی کشتی آزاد ایران با یک 
مدال نقره حسن یزدانی در ۸۶ و یک برنز امیرحسین زارع در 

وزن ۱۲۵ کیلوگرم به کار خود در المپیک ۲۰۲۰ توکیو پایان 
داد و رضا اطری در ۵۷، مرتضی قیاسی در ۶۵، مصطفی 
حسین خانی در ۷۴ و محمدحسین محمدیان در وزن ۹۷ 

کیلوگرم نیز از رسیدن به مدال بازماندند.
از  محمدی  غلامرضا  قرارداد  مدت  اتمام  به  توجه  با 
سرمربیگری تیم ملی کشتی آزاد و با توجه به در پیش 
بودن رقابت های قهرمانی جهان در نروژ، رییس فدراسیون 
کشتی بررسی خود را برای انتخاب سرمربی جدید تیم ملی 
کشتی آزاد آغاز و در نهایت با همفکری تعدادی از قهرمانان 

کشتی، به ۴ گزینه برای این سمت رسید که از میان آن 
ها یک نفر به عنوان جانشین غلامرضا محمدی کار خود 

را آغاز خواهد کرد.
پژمان درستکار، علیرضا رضایی، مجید ترکان و محسن کاوه، 
گزینه های فدراسیون کشتی برای سمت سرمربیگری تیم 
ملی کشتی آزاد هستند که در نهایت طی روزهای آتی، یک 
نفر از این جمع هدایت تیم ملی را بر عهده خواهد گرفت، 
رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲۱ نروژ از ۷ مهر ماه به میزبانی 

اسلو برگزار می شود.

از درستکار و رضایی تا ترکان و کاوه؛

معرفی ۴ گزینه سرمربیگری تیم ملی کشتی آزاد

سوژه

»مسی« در مراسم معارفه:

منتظر رویارویی 
با بارسلونا هستم

لیونل مسی بعد از دو دهه حضور در بارسلونا از این تیم جدا 
شد. این فوق ستاره آرژانتینی راهی پاری سن ژرمن شد و 
با این تیم قرارداد دو ساله امضا کرد، او در مراسم معارفه 
خود گفت: جدایی ام از بارسلونا بسیار سخت بود اما به 
محض اینکه وارد پاریس شدم احساس بسیار خوبی پیدا 
کردم. اکنون بسیار هیجان زده هستم و بی صبرانه در انتظار 
نخستین بازی خود با پیراهن تیم جدید هستم. همه چیز 

به سرعت رخ داد و من اکنون در تیم جدیدم هستم.
از  از جدایی  بعد  اندوهی که  و  داد: همه حزن  ادامه  او 
بارسلونا داشتم به خوشحال و شور تبدیل شده است. به 
خوبی از من استقبال شد و احساس خوشحالی غیر قابل 
توصیفی دارم. پاری سن ژرمن تیم بسیار خوبی دارد. در 
این تیم بازیکنان بزرگی بازی می کنند. پاری سن ژرمن به 
دنبال قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا است و در سال های 
اخیر تا آستانه این هدف پیش رفت. من اکنون در تیم 
مناسبی حضور دارم و امیدوارم که بتوانم به تیم در رسیدن 
به رویایش کمک کنم البته باید گفت که برای قهرمانی در 
لیگ قهرمانان اروپا  تنها داشتن یک تیم قوی کافی نیست 

و عوامل دیگری هم تاثیر دارند.
مسی درباره همبازی شدن با نیمار و ام باپه گفت: بله من 
با بهترین بازیکنان در پاری سن ژرمن همبازی خواهم شد 
و این خوشحال کننده است.از همبازی شدن با نیمار و ام 
باپه بسیار خوشحال هستم. من و نیمار همدیگر را خیلی 
خوب می شناسیم. امیدوارم که قوی تر از قبل ظاهر شویم.
بی صبرانه در انتظار بازی کردن در کنار هم تیمی های 
جدیدم هستم. می خواهم که دستاوردی خاص با پاری 

سن ژرمن داشته باشم.
او درباره بارسلونا و هواداران این تیم گفت: عشق به بارسلونا 
و هواداران این تیم برای همیشه با من خواهد بود.بارسلونا 
تیم بزرگی است و می تواند در هر جامی شانس قهرمانی 
داشته باشد.منتظر بازی با بارسلونا با پیراهن پاری سن 
ژرمن خواهم بود. به هر حال این فوتبال است.رویای من 

بالا بردن دوباره جام در لیگ قهرمانان اروپا است.
مسی درباره انتخاب پاری سن ژرمن گفت: من این تیم 
را انتخاب کردم چرا که واقعا تیم کاملی است و احساس 
کردم که می توانم جام های زیادی به دست آورم. من 
تجربه زیادی دارم و هنوز می توانم که جام های زیادی را 
به دست آورم. از رئیس باشگاه تشکر می کنم. شک نکنید 

که لحظات خوبی را با هواداران تجربه خواهیم کرد.
این فوق ستاره آرژانتینی درباره این سوال که چه زمانی 
از  بلافاصله  من  گفت:  شد،  خواهد  کردن  بازی  آماده 
تعطیلات تابستانی برگشته ام. هنوز آماده نیستم و باید 
تمرینات آمادگی را به تنهایی دنبال کنم. بی صبرانه منتظر 

نخستین دیدار خود با پیراهن پاری سن ژرمن هستم.

فوتبال اروپا

سرانجام وزیر ورزش و جوانان پیشنهادی دولتِ سیزدهم 
هم مشخص شد و »حمید سجادی« به مجلس شورای 
اسلامی، برای پست وزیرِ ورزش و جوانانِ دولت مردمی 

معرفی شد.
دولتِ دوازدهم، در مقوله ورزش و جوانان، جز بی تدبیری 
و ناامیدی، چیزی نداشت و در چهار سال اخیر، هرچه 
رخ داد، ماحصل سوءمدیریتی بی سابقه در وزارت ورزش و 
جوانان بود، که به دستِ شخصِ مسعود سلطانی فر، برای 
ورزش کشور، چیزی جز تباهی و سیاهی به ارمغان نیاورد!

حال تنها خواسته اهالی ورزش، روی کار آمدن، مدیری 
توانمند است، که با نگاهی، حرفه ای و عادلانه، بتواند 

ورزش مملکت را از این منجلابِ بحران ها، رهایی سازد.
در حالِ حاضر، حمید سجادی گزینه معرفی شده از سوی 
دولت سیزدهم به مجلس شورای اسلامی است، دونده 
سابق دوهای استقامت، یک مدیری ورزشی است که دارای 
درجۀ دکتری در رشته برنامه ریزی در تربیت بدنی و نیز 

عضو هیئت علمی دانشگاه آزاد اسلامی است.
دوران ورزشی پرافتخاری را سپری کرده و در قامت مدیر، در 
اواخر خرداد ۱۳۹۰ از سوی »محمود احمدی نژاد« به عنوان 
وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان برای کسب رأی اعتماد به 
مجلس شورای اسلامی معرفی شد، اما با ۱۳۷ رأی مخالف 
نتوانست رأی اعتماد مجلس را کسب کند، همچنین 

سجادی، هشتم آبان ۱۳۹۶ از سوی فرهاد رهبر 
و ورزش  بدنی  تربیت  به عنوان مدیر کل 

دانشگاه آزاد جایگزین محمد دادکان که 
پیش از او معاون ورزش دانشگاه آزاد 
اسلامی بود، انتخاب شد، اما پس از 10 
روز بنا بر دلایلی حکمش لغو و برکنار 

شد.
اما بدون شک، یکی از چالش های 

اصلی پیشِ روی وزارت 
در  جوانان  و  ورزش 
سیزدهم،  دولت 
رویکرد  و نگاه این 
نسبت  وزارتخانه، 
سرخابی های  به 
است  پایتخت 
آن،  مهم ترینِ  که 
دادن  سروسامان 

به شرایط مدیریتی 

استقلال و پرسپولیس است.
هیات مدیره باشگاه استقلال، در ماه های اخیر بازهم دچار 
تغییر تحول شد و تیم مدیریتی سرخ ها هم پس از خروج 

مهدی رسول پناه، آخرین تغییراتش را تجربه کرد.
حال مهم ترین، پرسش اهالی فوتبال و طرفداران این دو 
تیم، آینده صندلی های مدیریت این دو باشگاه پرطرفدار 
پایتخت است که آیا با روی کار آمدن دولتِ جدید، باز هم 
تیم مدیریتی سرخابی های پایتخت، دچار تغییر و تحول 

خواهد شد یا خیر!

طبق آن چیزی که در سالیان اخیر مشاهده کردیم، احتمال 
تغییر و تحولاتِ گسترده در استقلال و پرسپولیس بالقوه 
بسیار بالاست، زیرا نحوۀ رسیدن مدیران این دو باشگاه، 
در مدیریتِ کلان ورزش در سطح استقلال و پرسپولیس، 
ارتباطِ مستقیمی با روابطِ سیاسی آن ها با دولتِ وقت 
دارد، زیرا اغلب مدیران سرخابی ها، در دولت های مختلف 
دولت مردانی بودند که از جناحِ سیاسی دولت وقت، به میزِ 
مدیریت استقلال و پرسپولیس رسیدند، پس با روی کار 
آمدن دولتِ سیزدهم، تغییرات در هیات مدیره استقلال 
و پرسپولیس و به تبع، مدیریت عامل این دو باشگاه، دور 

از ذهن نیست.

سنتی  رقیبِ  از  متفاوت تر  کمی  شرایط  استقلال،  در 
است، در دولت دوازدهم، ثبات مدیریتی به هیچ عنوان 
در این باشگاه وجود نداشت و آبی ها، زیان های جبران 
ناپذیری را از همین معضلات مدیریتی در چهار و اندی 
سال اخیر چشیدند و سیاستِ نادرست وزارت ورزش و 
جوانان نسبت به باشگاه استقلال، این باشگاهِ پرطرفدار 
و مردمی را به حیات خلوت مدیرانی سفارشی و غالبا 
ناکارآمد تبدیل کرده بود، در حال حاضر »احمد مددی« 

چندان  کارنامه  استقلال،  فعلی  مدیرعامل 
قابل دفاعی در این پست ندارد و علاوه 
از  هواداران،  گسترده  نارضایتی  بر 
مقبولیت چندانی هم بین اعضای 
تیم برخوردار نیست و تا با حضور 

حواشی  روزانه  استقلال  باشگاه  او 
کند،  تجربه  را  عظیمی  مشکلاتِ  و 

اما طبق شنیده ها، احمد 
از روابطِ بسیار  مددی 

خوبی در دولت 

دوگانگی  این موضوع یک  و  است  برخوردار  سیزدهم 
بزرگی را برای استقلالی ها بوجود آورده است، از طرفی 
ادامه دادن با مدیریت فعلی، با این حجم از نارضایتی، 
ورزشِ  وزارت  برای  دوازدهم،  دولت  همانند  می تواند 
از  کند،  درست  متعددی  حواشی  هم  سیزدهم  دولت 
سویی هم مناسباتِ مددی مانع بزرگی برای جدایی او از 

باشگاه استقلال است.
در پرسپولیس اما، اوضاع مدیریتی غالبا مساعد بوده و بجز 
چند تن از مدیرانی که عملکردشان مورد انتقادِ هواداران 
قرار گرفت، از اصلی ترین دلایل موفقیت پرسپولیسی ها در 

چتد سال اخیر، مدیریت توانمند این باشگاه بوده است.
از  از روی کارآمدن »جعفر سمیعی« که خود  اما پس 
بود،  دوازدهم  دولت  در  ورزش  وزارت  عالی رتبه  مدیران 
آرامشِ خاصی بر فضای باشگاه حکمفرما شده است و 
قطعا یکی از دلایلِ موفقیت سرخ ها، در لیگ بیستم، 
جنجال های  از  پس  که  بود  سمیعی  حرفه ای گری 
مدیرعامل قبلی با اعضای تیم، به خوبی فضای باشگاه را 
مدیریت کرد و اکنون نیز از محبوبیت خاصی نزد هواداران 

این تیم برخوردار است.
اما گویا سمیعی هم پس از نهایی شدن وزیر ورزش و 
جوانان دولت سیزدهم، قصدِ استعفاء دارد تا دست وزارت 
دولت سیزدهم را برای انتخاب باز بگذارد، این رخداد هم از دو 
بُعد قابل بررسی است، از یک سو با توجه به عملکرد سمیعی 
و محبوبیت او، استعفایش قطعا با واکنشِ منفی هواداران 
روبه رو خواهد شد و از طرفی، با این استعفاء جایگاهِ او هم 
حفظ می شود و در این صورت احتمالِ ماندنش در جایگاه 

مدیریت باشگاه پرسپولیس بیشتر خواهد شد.
حال با این شرایط باید دید، در نهایت وزارت ورزش و 
جوانانِ دولت سیزدهم، چه تصمیمی در قبال مدیریت 
که  تصمیمی  گرفت،  خواهد  پایتخت  سرخابی های 
شاید در اولین گام، عیارِ وزیر ورزش را مشخص 
کند، البته بدون شک مسائل بسیار مهمی در 
ورزش کشور وجود دارد، اما مسائل مربوط به 
سرخابی ها، همچون استفاده از مدیرانی لایق 
و کارآمد و خصوصی سازی قانونی و حرفه ای 
این  هواداران  بالای  حجم  به  باتوجه  آن ها، 
تیم، می تواند نوعِ نگاه را در شروع کار به وزارت 

ورزش و جوانان مشخص کند.
از  که  چیزی  آن  از  باتوجه  باری؛ 
و  ورزش  وزارت  اسفناکِ  سوابقِ 
دوازدهم،  دولت  در  جوانان 
امیدواریم،  داریم،  خاطر  به 
اتفاقاتِ دولتِ قبل در این 
با  و  تکرار نشود  وزارتخانه 
ورزش  جدید،  وزیرِ  آمدن 
کشور از خرابه ای که جناب 
آورد،  ارمغان  به  سلطانی فر 

رهایی یابد.

اندرحکایت معادلات پیچیدۀ مدیریت سرخابی ها؛

»لطفا، به عقب برنگردید«!

داستان جلد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه
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اخـــبــار  کـــــوتاه

تعداد کرونایی های المپیک توکیو از مرز ۵۰۰ نفر گذشت
بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو روز یکشنبه با برگزاری مراسم اختتامیه به طور 

رسمی به پایان رسید، اما افراد مرتبط با این بازی ها همچنان درگیر کرونا 
هستند، کمیته برگزاری بازی ها روز چهارشنبه اعلام کرد که مجموع 

مبتلایان به ویروس کرونا در المپیک توکیو از ابتدای ماه جولای تا به 
امروز به ۵۱۱ نفر رسید.

روزهای بد برای کاپیتان رئال در فرانسه
راموس دوباره آسیب دید. او در شروع کارش با پاریسن ژرمن معمولا 

مصدوم بوده است. نشریه »لو پاریزین« فرانسه هم   این خبر را 
تائید کرد و نوشت احتمالا این بازیکن دو ماه از میادین به دور 

ماه  را یک  فوتبال  از  او  دوری  میزان  اما  اکیپ  نشریه  است. 
اعلام کرد.

حال ناطق نوری خوب است
روز چهارشنبه، اخباری مبنی درگذشت احمد ناطق نوری رئیس سابق 

فدراسیون بوکس ایران، در فضای مجازی منتشر شد که فدراسیون 
بوکس این خبر را تکذیب کرد، دبیر فدراسیون بوکس، در این 

مورد گفت: طبق پیگیری های فدراسیون خوشبختانه این خبر 
صحت ندارد.

قرارداد الهامی و نساجی تمدید شد
عملکرد خوب ساکت الهامی از زمان حضورش در نساجی باعث شد تا 

مدیران این باشگاه برای تمدید قراردادش با او وارد مذاکره شوند، 
طی این جلسات در نهایت مدیران باشگاه نساجی با الهامی به 

توافق رسیدند، بر این اساس قرارداد ساکت الهامی و نساجی 
به مدت یک فصل دیگر تمدید شد.

قلعه نویی به دنبال گلر استقلال
با جدایی علیرضا حقیقی از گل گهر امیر قلعه نویی به دنبال جذب گلر جدیدی 

است. خبر رسید سیدحسین حسینی پیشنهاد دارد و شاید از استقلال 
برود. حالا مشخص شده امیر این دروازه بان را برای تیمش می 

خواهد. قلعه نویی قبلا هم در تلاش برای جذب حسینی بود. این 
باشگاه رقمی به مراتب بالاتر از استقلال به این بازیکن می دهد.

تاریخ شروع مسابقات لیگ برتر وزنه برداری مشخص شد
فصل جدید مسابقات لیگ برتر وزنه برداری از روز پنجشنبه ۱۱ شهریور ماه با 

حضور ۷ تیم و به مدت ۳ روز در مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار 
می شود، در این دوره تیم های نیروی زمینی ارتش، نیروی هوایی 

عقاب، رعد پدافند هوایی، ملی حفاری، مناطق نفت خیز آبادان، فولاد 
و ذوب آهن حضور دارند.

معاون سابق استقلال، مدیر کادر پزشکی تیم های ملی فوتبال شد
با ابلاغ حکمی از سوی رییس فدراسیون فوتبال امین نوروزی به عنوان مدیر کادر 

پزشکی تیم ملی فوتبال بزرگسالان و رده های سنی در رشته های فوتبال، 
فوتسال و فوتبال ساحلی در هر دو بخش آقایان و بانوان انتخاب شد، 

مدیریت، هماهنگی، برنامه ریزی، نظارت بر عملکرد کادر پزشکی تیم های 
ملی از اهم مسئولیت هایی است که به نوروزی تفویض شده است.

نادری از استقلال جدا شد
محمد نادری، مدافع تیم فوتبال استقلال که فصل گذشته با قراردادی 

یک ساله به استقلال پیوسته بود، روز چهارشنبه، با انتشار مطلبی 
در فضای مجازی، با هواداران استقلال خداحافظی کرد و از 

جمع آبی پوشان پایتخت جدا شد، نادری به مدت یک فصل و 
به صورت قرضی از تیم کورتریک بلژیک به استقلال پیوست.

پرداخت کمک هزینه به ورزشکاران و کادرفنی اعزامی به پارالمپیک توکیو
ورزشکاران  به  تخصیصی  هزینه  کمک  جوانان  و  ورزش  وزارت 

را   ۲۰۲۰ توکیو  پارالمپیک  بازی های  به  اعزامی  فنی  کادر  و 
پرداخت کرد، بر این اساس به ازای هر نفر )ورزشکار و کادر 

ذیربط  فدراسیون های  به  تومان  میلیون   ۳۰ مبلغ  فنی( 
پرداخت شد.

علی کریمی به کایسری اسپور پیوست
علی کریمی هافبک ایرانی سابق الدحیل قطر و استقلال و سپاهان، به 

کایسری اسپور ترکیه پیوست تا هم تیمی سیدمجید حسینی دیگر 
بازیکن ایرانی در این تیم شود، کریمی از هفته قبل در تمرینات 

این تیم شرکت داشت و در نهایت این باشگاه جذب بازیکن 
ایرانی را تایید کرد تا کریمی فوتبال خود را در این تیم ادامه دهد.

مجیدی در استقلال می ماند
جلسه هیئت مدیره باشگاه استقلال در حالی با حضور مدیران این باشگاه 

و فرهاد مجیدی برگزار شدد که قرار است سرمربی آبی پوشان به 
کارش در این تیم ادامه دهد، مجیدی برای تقویت استقلال برای 

فصل بعد لیست بازیکنان مد نظر خود را در اختیار مدیریت این 
باشگاه قرار داده است.

میزان بدهی باشگاه تراکتور مشخص شد
تیم فوتبال تراکتور به علت پرداخت نکردن مطالبات مالی بازیکنان و مربیان 

سابق خود از پنجره نقل و انتقالاتی محروم شده است، طبق اعلام 
فرهاد صداقت مدیر تیم فوتبال تراکتور، این باشگاه حدود ۵۰۰ 

میلیارد تومان بدهی دارد و  برای باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی، 
این مبلغ باید تسویه شود و یا با شاکیان توافق صورت بگیرد. 

وضعیت مبهم سیدجلال حسینی
خیلی ها موافق هستند که سیدجلال همچنان می تواند فوتبال بازی 

کند. منتهی به نظر نمی رسد در فصل جدید چندان به او فرصت 
برسد. با حضور فرجی جذب ابراهیمی و حضور احتمالی نعمتی، 

سیدجلال گزینه اصلی خط دفاع نخواهد بود. به همین خاطر 
شاید این مسئله باعث تصمیم تازه ای برای سیدجلال شود. 

لژیونر ایرانی در لیست فروش
یک وب سایت بلژیکی مدعی شد که شارلروا برای حل مشکلات 

مالی خود، به دنبال فروش علی قلی زاده وینگر ایرانی خود 
است، اگر اخبار رسانه های بلژیکی درست باشند، به نظر 

می رسد که علی قلی زاده به پایان کار خود در شارلروا 
نزدیک شده باشد.

یک گام تا تمدید قرارداد احمد نوراللهی با پرسپولیس
نوراللهی علاقه ای به ترک پرسپولیس ندارد و مدیران این باشگاه نیز به دنبال 

تخفیف گرفتن از هافبک سرخ ها هستند، اگر نوراللهی در روز های آینده 
از دادن تخفیف به پرسپولیس پشیمان نشود قرارداد او برای یک فصل 

دیگر با این تیم تمدید می شود تا نوراللهی در سال منتهی به جام 
جهانی ۲۰۲۲ در لیگ ایران خود را ادامه دهد.

شیخ دیاباته ایران را ترک کرد
شیخ دیاباته مهاجم تیم فوتبال استقلال که در لیست مازاد آبی ها و فرهاد 

مجیدی قرار داشت ایران را ترک کرد، این بازیکن در آخرین دیدار 
فینال جام حذفی نیز آبی پوشان را همراهی نکرد. مهاجم خارجی 

آبی پوشان پایتخت بدون دریافت دستمزد خود به کشورش 
بازگشت تا از استقلالی ها به فیفا شکایت کند.


